
Geacht college van B&W, 
 
De woningen in het Holland Park worden momenteel in rap tempo opgeleverd. D66 wil 
zorgen dat de inwoners van deze nieuwe wijk zich direct welkom voelen in Diemen. 
Daarvoor is het van groot belang om te zorgen dat ze rondom de verhuizing niet 
geconfronteerd worden met nadelen die voortvloeien uit regels die juist bedoeld zijn om 
hen te ondersteunen. In dit geval het parkeerbeleid. 
 
Vraag 1. Deelt u de mening van D66 dat het parkeerbeleid in Diemen uitsluitend tot doel 
heeft om te zorgen dat de parkeerplaatsen gebruikt worden voor en door diegenen voor wie 
ze in eerste instantie bedoeld zijn, namelijk bewoners, ondernemers en hun bezoekers? 
 
Vraag 2. Zo nee, waarom niet? Zo ja, bent u het dan met ons eens dat negatieve bijeffecten 
van dit beleid zoveel mogelijk moeten worden opgelost wanneer deze zich voordoen? 
 
Voor veel (toekomstige) inwoners van Holland Park zit er een tijd van enkele weken tot 
maanden tussen het moment dat de woning is opgeleverd en de huiseigenaren ook 
daadwerkelijk hun woning betrekken. Maar het aanvragen van een bezoekersvergunning 
voor parkeren is pas mogelijk na inschrijving in de gemeente. 
 
Vraag 3. Heeft het college begrip voor het feit dat mensen ook eerder dan de inschrijving in 
de gemeente een bezoekersvergunning vaak hard nodig hebben om het klussen in hun 
woning door vrienden, familie en/of bedrijven goed 
mogelijk te maken? 
 
Vraag 4. Zo nee, waarom niet? Zo ja, is het college het met ons eens dat het huidige systeem 
in dit geval juist de (toekomstige) inwoners kan benadelen die het beoogt te ondersteunen? 
 
Vraag 5. Zo nee, waarom niet? Zo ja, is het college bereid om op korte termijn een oplossing 
voor deze situatie aan de gemeenteraad voor te leggen? 
 
Daarbij valt wat D66 betreft bijvoorbeeld te denken aan een tijdelijke mogelijkheid voor 
bezoekersparkeren voor mensen die nog niet staan ingeschreven, maar wel kunnen 
aantonen eigenaar te zijn van een onlangs opgeleverde woning. 
 
Vraag 6. Wilt u deze vragen stuk voor stuk en zo spoedig mogelijk, maar uiterlijk binnen de 
daarvoor gestelde termijn beantwoorden? 
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